
Moties periode 2018=2022
In onderstaande lijst vindt u een overzicht van de in deze raadsperiode (2018 - 2022) aangenomen en nog 
openstaande moties.

Nr. Datum Onderwerp Partij Stand van zaken openstaande moties Portefeuil
lehouder

Af

47 11-12
2019

Treurnis VVD
SGP
GBG
PvdD

Staande de vergadering is namens het college een reactie 
gegeven door wethouder Tetteroo.

College A

46 11-12
2019

Versnellingskamer CDA CU
G50+
VVD
SGP
PvdA

Dit wordt in het kader van het programma omgevingswet 
opgepakt

Vugt

45 11-11
2019

Waterstof PvdA 
VVD 
CDA GL 
CU GBG 
SP

In het kader van emissievrije stadsdistributie wordt ook een 
onderzoek naar de kansen en mogelijkheden van waterstof 
voor vervoer meegenomen.

Niezen

44 11-11
2019

Omgekeerd inzamelen CU PvdA 
SP GL

Ingepland voor 02  2020 Niezen

43 11-11
2019

Minder afval CU PvdD 
PvdA SP 
GL

Ingepland voor G2 2020lngepland voor 02  2020lngepland 
voor 02  2020

Niezen

42 11-11
2019

Lobby stijging kosten 
afvalverwerking

CDA 
PvdA 
G50+ GL 
SP

Wordt opgepakt ism regio Niezen

41 06-11
2019

Aanpak onveilige 
verkeersknelpunten

CDA 
PvdA CU 
SGP SP 
VVD 
GBG 
G50+ GL

Op verzoek van de raad komt er extra ruimte voor participatie 
rond het VCP. Vooruitlopend op de behandeling van het VCP 
heeft de raad in december een lijst ontvangen met 
maatregelen voor verkeersknelpunten, die los van de effecten 
van het VCP uitgevoerd en voorbereid kunnen worden.

Niezen A

40 07-10
2019

Verlagen maximum 
snelheid naar 100 km p.u.

D66 SP Brief verstuurd aan ministerie. Niezen A

39 07-10
2019

Visie op inclusieve 
samenleving

SP In de nieuwe Beleidsnota Sociaal Domein wordt als een van 
de uitgangspunten/kaders een Visie op SamenLeven 
opgenomen. 2e kwartaal 2020 naar raad.

Dijkstra

37 17-07
2019

Businesscase Schouwburg SGP SP 
D66 
GBG 
G50+ SP 
VVD

De Goudse schouwburg is onderdeel van de coalitie die aan 
de slag is met zakelijk toerisme. Het college besteedt hier ook 
aandacht aan in het kader van business case en periodieke 
overleggen met de schouwburg.

Vugt

36 17-07
2019

Intensivering gebruik 
(europese) fondsen

SGP SP Conform het verzoek in de motie wordt hierover in de 
jaarstukken 2019 gerapporteerd.

Bunnik

32

f'

19-06
2019

Klankbordgroep
Weeshuiscomplex

/astgesteld

GL PvdA 
PvdD SP

ifu

é
f

Met de buurt is afgesproken om het eerste jaar van exploitatie 
gezamenlijk de vinger aan de pols te houden door periodiek te 
overleggen via een contactgroep waaraan omwonenden, 
ontwikkelaar, de exploitant en de omgevingsdienst deelnemen. 
Ook voor de uitvoeringsfase van de verbouwing wordt een 
contactgroep ingesteld waarmee zaken als bouwplaats 
(inrichting), logistiek, etc. worden besproken. Het 
bouwlogistiek en veiligheidsplan is inmiddels in een 
afrondende fase en in overleg met het bewonersplatform 
binnenstad tot stand gekomen. Het plan zal spoedig ter 
informatie aan de raad worden aangeboden.

Vugt
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29 22-05- Westergouwe II CU D66 De motie is afgestemd met het Projectbureau Westergouwe en Tetteroo A
2019 Beeldkwaliteit wordt betrokken bij de verdere planvorming.

27 22-05- Evenementenbeleid PvdD Deze motie wordt meegenomen in het nog op te stellen Vugt
2019 Duurzaam genieten D66 SP Handboek richtlijnen evenementen, dat in 2019 zal worden

GL opgesteld. Zal in 2e kwartaal naar raad komen.

26 22-05- Dóórontwikkeling SGP Het is primair aan Libertum om financiering uit de regio aan te Vugt
2019 Chocoladefabriek VVD trekken. Het college zal e.e.a. aandacht geven in de regionale

Financiering Libertum PvdA overleggen, zoals het bestuurlijke regio-overleg cultuur van 10
GoPo juli jl-
D66 CDA 
SGP CU De gemeenteraad is in december 2019 middels een memo 

geïnformeerd over de voortgang van de dóórontwikkeling, 
waarbij ook de stand van zaken is benoemd van Libertum en 
het aantrekken van regionale gelden.

21 02-03- Opties verlenging VVD SP Opties worden opengehouden. Uitkomsten onderzoek naar Bunnik A
2019 levensduur openhouden GL G50+ langjarige vraag en aanbod (motie 20) zijn medebepalend.De 

eindrapportage van het Mulier Instituut dat onderzoek heeft 
gedaan naar de langjarige vraag naar en aanbod van 
gemeentelijke binnen- en buitensportaccommodaties is voor 
de weekzending week 51 aangeleverd.

20 03-04- Langjarige vraag en W D  GL De eindrapportage van het Mulier Instituut dat onderzoek heeft Bunnik A
2019 aanbod CU gedaan naar de langjarige vraag naar en aanbod van

GoPo SP gemeentelijke binnen- en buitensportaccommodaties is voor
G50+ de weekzending van week 51 aangeleverd.

19 03-04- Vergroening schoolpleinen PvdD GL Is onderdeel van de gesprekken met de schoolbesturen bij de Niezen
2019 SP D66 totstandkoming van het Uitvoeringsplan IHP 1e trance 2019

2023.

17 30-01- Kerkenvisie SGP Op 23 januari zal een startbijeenkomst plaatsvinden met de van Vugt
2019 GBG SP betrokken kerkgenootschappen en een intentieverklaring

D66 worden getekend. Op basis daarvan wordt nog dit voorjaar van
PvdA CU een aanvraag ingediend. Een eventuele toekenning wordt
G50+
CDA

verwacht in mei 2020.

10 21-11- Stem van de Sporter CU CDA Naar verwachting volgt een voorstel in het 1e kwartaal 2020. Bunnik
2018 SP PvdA

5 07-11- Woonambities en PvdA De gemeente is hierover in gesprek met de woningcorporaties Tetteroo
2018 wijkontwikkeling GBG SP en we sluiten indien mogelijk aan bij de activiteiten die deze en

CDA andere partijen oppakken in verschillende gebieden.
G50+ GL Voor de lopende projecten geldt dat belangrijkste doel voor 

2020 is een sessie tussen gemeente en woningcorporaties 
voor langetermijn afspraken, waarin gaan evalueren en 
doelstellingen formuleren.

1 11-07- Woningen Goudse Poort GoPo Voor de herontwikkeling van de Goudse Poort is de in Tetteroo
2018 dmv november 2017 vastgestelde Ontwikkelstrategie Goudse Poort

bestemmingsverruiming het vertrekpunt. Het gebied rondom de Antwerpseweg en de 
Harderwijkweg zijn locaties waar vastgoed getransformeerd, 
herontwikkeld mag worden naar woningen. Vanuit de 
gemeente nemen wij vooral een faciliterende rol in, waarbij we 
flexibel omgaan met de lokale regelgeving.
Dit is doorvertaald in het Ontwikkelperspectief Spoorzone dat 
in februari ter bespreking en vaststelling aan de gemeenteraad 
wordt voorgelegd. Ook daarin wordt de transformatie en/of 
herontwikkeling van het gebied van de Antwerpseweg en 
omgeving naar een gemengd gebied met wonen mogelijk 
gemaakt. Inmiddels is een aantal vastgoedeigenaren concreet 
in gesprek met de gemeente Gouda over de mogelijkheden 
van hun locaties. Deze gesprekken bevinden zich in een 
verkennend stadium. De gemeente kiest hier een stimulerende 
en faciliterende rol en biedt de ontwikkelende partijen in de 
vorm van zogenaamde Kavelpaspoorten actief handvatten om 
hun ideeën verder te brengen.
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